
 

 

FCB, a 2 Setembre de 2017 

 

Assemblea General Extraordinària a dia 2 de setembre de 2017 a les 9:00hr en 

primera convocatòria i a les 9:30hr en segona convocatòria a la seu de la FCB, Rbla. 

Guipúscoa 23-25 3r A (08018) Barcelona.  

ORDRE DEL DIA: Situació actual en les relacions RFEB – FCB i plantejament de futur. 

Presents 

Josep Ramon Molina 

Alex Casadó 

Miquel Ventura 

Ricard Fiol 

Antonio Magdaleno 

Miquel Argemí 

Francisco Hernández 

CB Cerdanyola – Joan Zaplana, President 

CB Sant Feliu de Codines – Joan Gisbert, President 

CB Banyoles – Eduard Rodríguez, President 

CB Mollerusa - Sr. Cantero, Vicepresident i representant de l’estament d’àrbitres 

CB Llinars - Sr Vila, President 

CB Monforte - Sr. Fonellosa, Tresorer 

CB Dany’ells - Sr. Alarcón, Secretari 

CB Sant Boi - Sr. Pastor, President 

CB Alba - Sr. García, Tresorer 

CB Molins de Rei - Sr. Martínez, Director esportiu 

CB Granollers - Sr. Garcia, Vicepresident 

CB Lleida - Sr. Moreno, President i representant de l’estament de carambola i tècnics 

CB Manresa - Sr. Sáez, Vicepresident 

CB Mont-roig - Sr.Ferrando, Vicepresident 

CB Premià - Sr. Soler, Vicepresident 

CB Punt d’Atac - Sr. Ramos, President 

CB Sant Adrià - Sr. Montes, President 

CB Tarragona - Sr. Robledo, President 

CB Vilanova - Sr. Navarro, President 



 

 

CB Els Billars - Sr. Gonzàlez, President i representant de l’estament de Pool 

SB Casal de Cervera - Sr. Planes, Responsable de la secció 

Strike Pool - Sr. Codina, President 

SB Coral Colon - Sr. Reginaldo, President de la societat 

SB La Gran Penya - Sr Sánchez, Responsable de la secció 

CB Vic - Sr Costa, President 

CB Lliçà d’Amunt - Sr Limones, President 

CB Sants - Sr Badia, Vicepresident 

El senyor Molina dóna la benvinguda a tots els assistents, presenta als membres de junta 

i tot seguit passa la paraula al senyor Fiol que fa un resum cronològic de la situació entre 

la federació espanyola i federació catalana, i de l’evolució de la llei de la llicència única. 

Després el senyor Molina afegeix uns comentaris per aclarir alguns punts de l’informe 

lliurat als assembleistes i respon a totes les preguntes i dubtes que plantegen els 

assistents. 

En aquesta intervenció l’assemblea donà permís al President per poder redactar un 

informe objectiu del per què de la situació actual entre RFEB i FCB i de l’estat actual del 

billar espanyol i les possibles millores que es podrien aplicar per millorar la gestió i 

l’esport del billar en general. Aquest informe s’enviarà a tots els assembleistes de la 

RFEB i al CSD. 

Abans de passar a les votacions el President fa notar que entre els presents hi ha 

membres amb dret a vot i representants de clubs, jugadors i tècnics sense aquesta 

condició. Aleshores recalca que primer sempre donaran tots els presents la seva opinió 

per poder copsar el parer del major nombre de representants del col·lectiu del billar 

català. Per últim, si l’assemblea té clar tots els aspectes del tema a votar, els 

representants amb dret a vot passaran a exercir aquest dret.      

Així doncs aclarit aquest punt es fa la consulta i votació de sí o no acceptem l’acord de 

l’assemblea de la Federació Espanyola de 2014 on s’aprovà que totes les llicències havien 

de ser oficials. El resultat de la consulta va ser el següent: 

 Si: 1 vot (CB Llinars, Sr Vila, president) 

 En blanc: 3 vots (CB Monforte, Sr. Fonellosa, tresorer; CB Dany’ells, Sr. Alarcón, 

Secretari, i CB Sant Boi, Sr. Pastor, president). 

 No , 28 vots. (CB Alba Sr. García, tresorer; CB Molins de rei, Sr. Martínez, 

director esportiu; CB Granollers Sr. Garcia, vicepresident; CB Cerdanyola, Sr. Zaplana, 

president; CB Banyoles, Sr. Rodríguez, president; CB Mollerusa, Sr. Cantero, 

vicepresident, CB Lleida, Sr. Moreno, president; CB Manresa, Sr. Sáez, vicepresident; CB 

Mont-roig, Sr.Ferrando, vicepresident; CB Premià, Sr. Soler, vicepresident; CB Punt 

d’Atac, Sr. Ramos, president; CB Sant Adrià, Sr. Montes, president; CB Tarragona, Sr. 

Robledo, president; CB Vilanova, Sr. Navarro, president; CB Els Billars, Sr.Gonzàlez,  



 

 

president; SB Casal de Cervera, Sr. Planes, responsable de la secció; Strike Pool, Sr. 

Codina, president; CB Coral Colon, Sr. Reginaldo, president; CB Sant Feliu de Codines, Sr 

Gisbert, President; SB La Gran Penya, Sr Sánchez, responsable de la secció; CB Vic, Sr 

Costa, president; CB Lliçà d’Amunt, Sr Limones, vicepresident; CB Sants, Sr Badia, 

vicepresident, representant dels àrbitres, Sr. Cantero; representant dels tècnics, Sr. 

Moreno; representant dels jugadors de pool, Sr. González i representant dels jugadors de 

carambola, Sr Moreno) 

Així doncs el resultat de la votació dels membres amb dret a vot va ser d’1 vot a favor, 1 

en blanc i 23 no a l’acord. 

Per tant la decisió de l’assemblea va ser: 

- complir estrictament la llei de la llicència única del 2015 no pagant l’homologació a 

llicència OFICIAL dels jugadors que han jugat en el calendari de Lleure la temporada 

2016/17 ni la dels que el jugaran a la temporada 2017/18. 

- no complir l’acord de la RFEB del 2014 

o per inconstitucional pel fet de vulnerar les competències exclusives que en 

matèria de l’organització de l’esport i del lleure té la autonomia catalana 

o per posar en perill les llicències per a la pràctica de l’esport amb la pèrdua de 

la majoria d’elles o inclús de la seva totalitat  

o per posar en perill les llicències d’aquells jugadors que competeixen en el 

calendari de Lleure amb la pèrdua d’una bona part d’elles 

o per posar en perill les llicències escolars i per tant el projecte de promoció del 

Billar a les escoles. 

Després s’aprovà per unanimitat que la federació catalana presenti la impugnació i 

demani la cautelar de la normativa aprovada a l’assemblea de la RFEB del juliol del 2017 

os s’acordà sancionar a totes les federacions autonòmiques que tinguin deutes amb la 

federació espanyola a nivell de llicències o quotes autonòmiques amb la prohibició de 

poder organitzar o participar en qualsevol competició de la RFEB. 

Amb tot això la Junta considera que seria imprescindible mantenir una reunió amb la 

RFEB per arribar a acords que beneficiïn a ambdues federacions i presenta una sèrie de 

punts a tractar en aquesta possible reunió. Seguidament l’assemblea aprova per 

unanimitat tots els punts que la Junta presenta on hi ha uns que l’assemblea considera 

que són innegociables: 

1. Canviar els estatuts presidencialistes per uns de democràtics i anul·lant el vot delegat 

a més de facilitar la participació en les eleccions. (INNEGOCIABLE) 

  

Pel que fa les convocatòries de les assemblees establir uns terminis semblants als de 

la nostra federació per a que els assembleistes puguin debatre els temes amb  els 

seu sector i portar l’opinió de la majoria. (INNEGOCIABLE) 

 

2. Dimissió del Tresorer i Secretària quedant com a comptable i administrativa per 

incompatibilitat amb el càrrec. (INNEGOCIABLE) 

3. Tancar la seu de València per duplicitats de conceptes. (INNEGOCIABLE) 

4. Rescindir les contractes del Sr. Soneira i la Sra Elena. (INNEGOCIABLE) 

5. Suprimir els sous irregulars del President i Director Esportiu per a complir amb la llei. 

(INNEGOCIABLE) 



 

 

6. Fer tots els pagament complint amb hisenda, ja que estem administrant diners 

públics i això ens obliga a se molt més curosos que una empresa privada. 

(INNEGOCIABLE) 

7. Augmentar la quota d’homologació de la llicència autonòmica a nacional d’aquells 

jugadors que participin en les competicions oficials (INNEGOCIABLE)  

i posar una taxa de 5€ o a cost 0’- per a les autonòmiques que han d’incloure les 

antigues LPDs per tenir un major número de llicències de cara a màrqueting. 

 (INNEGOCIABLE) 

8. No basar la quantia de la quota autonòmica en el número de llicències. 

(INNEGOCIABLE) 

9. Substituir els lliuraments de documentació en paper pels mitjans telemàtics. 

(INNEGOCIABLE) 

10. Prioritzar l’obtenció de la llicència d’activitat per poder optimitzar i rendibilitzar la seu 

del carrer Alcántara. (INNEGOCIABLE) 

11. Tractar totes les modalitats per un igual. (INNEGOCIABLE) 

12. Dignificar la competició femenina tant de Pool com de carambola. (INNEGOCIABLE) 

13. El calendari ha de ser molt més rígid i inamovible. Les causes de força major s’hauran 

de justificar degudament. (INNEGOCIABLE) 

 

 

14. Si la realitat de les federacions autonòmiques no permetés pagar tots per un igual, 

que comporti alguna contrapartida per a les federacions que hauríem de pagar més, 

així com tenir prioritat a l’hora de demanar competició nacional, seus de lligues, etc. 

(NEGOCIABLE) 

15. Dimissió del Director Esportiu per negligència i incompliment de les normatives sobre 

els terminis de convocatòries (45 dies) i tancament d’inscripcions (20 dies) 

(NEGOCIABLE) 

16. Invertir el tant per cent entre subvenció i RRPP a un 30% / 70% Algunes de les 

propostes / condicions van encaminades a tal efecte. (NEGOCIABLE) 

17. Actualitzar la pàgina web per una que no necessiti manteniment mensual i a més de 

representar un estalvi faciliti la gestió administrativa tant de la federació espanyola 

com la de les autonòmiques. Quan els jugadors s’inscriuen a un campionat nacional 

pagant a la seva federació, el tresorer d’aquesta altruistament ha de perdre un munt 

d’hores comprovant de qui son els ingressos, preparar la transferència a l’espanyola i 

pagar les conseqüents despeses bancaries. Quan li vaig proposar al Sr Santos, que 

cobra per fer de tresorer de l’espanyola, que els ingressos anessin directament a 

l’espanyola o al club organitzador com en Europa, em va contestar que a l’espanyola 

no, perquè a ell li representava molta feina! (NEGOCIABLE) 

18. Substituir al màxim les reunions presencials de Junta, Comissió Delegada i comitès 

per reunions virtuals amb acords que s’hauran de corroborar en la primera 

convocatòria presencial. (NEGOCIABLE) 

19. Crear una normativa que reguli la concessió de subvencions a les diferents 

federacions. (NEGOCIABLE)  

20. Crear una Lliga de Tres Bandes que respecti les Lligues autonòmiques. (NEGOCIABLE) 

21. Eliminar la pitjor prova dels jugadors per a la confecció del rànquing de Tres Bandes 

(NEGOCIABLE) 

22. No enviar als jugadors al CAR de Múrcia, sinó coordinar els monitors de les diferents 

federacions i enviar, si cal, als monitors nacionals a les autonomies per ajudar a la 

promoció no només dels joves, sinó del billar en general. (NEGOCIABLE) 



 

 

El senyor Molina comenta als assistents  que es possible que ens apliquin la sanció i 

aleshores alguns jugadors catalans haurien de tramitar la llicència oficial a través d’una 

altra federació per poder complir els compromisos nacionals adquirits la temporada 

2016/17. 

Per això la Junta proposa als assistents donar l’opció a aquests jugadors, abonant la 

quota autonòmica, a jugar la competició catalana, excepte la individual d’honor que dóna 

el títol de campió de Catalunya i l’ajut per desplaçaments esportius.    

Després de diferents consideracions per part dels assistents es passa a la votació per 

permetre o no a aquests jugadors participar en competicions catalanes. El resultat de la 

votació és: 8 vots a favor, 4 abstencions y 18 en contra. Això implica que els jugadors 

amb residència a Catalunya, però amb llicencia oficial d’una altra comunitat autònoma   

no podran participar en cap competició catalana. Únicament podran participar a la lliga 

de Tres Bandes ocupant una de les dues places com a fitxatge de l’equip. 

Sense més temes a tractar es dóna per finalitzada l’Assemblea General Extraordinària del 

2 de setembre de 2017 a les 12:15 hores.  

 

 

 

 

 

 

 

 


